
Rada Gminy w Waśniowie 
 

Protokół nr VI/2019 

z posiedzenia Sesji Rady Gminy w Waśniowie 

odbytego w dniu 25.02.2019r. 

 

Posiedzenie odbyło się na Sali Konferencyjnej w Urzędzie Gminy w Waśniowie. 

Obrady rozpoczęto 25 lutego 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:27 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Tadeusz Buczkowski 

2. Janusz Bugajski 

3. Mirosław Chamera 

4. Krzysztof Chojnacki 

5. Janusz Jop 

6. Marek Kaczmarski 

7. Piotr Kwaśniak 

8. Dariusz Nowak 

9. Andrzej Ostatek 

10. Łukasz Pawłowski 

11. Mariusz Sala 

12. Danuta Serwicka 

13. Krzysztof Surowiec 

14. Małgorzata Ślusarz 

15. Małgorzata Wzorek 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Chamera otworzył szóste posiedzenie Rady 

Gminy, drugie tegoroczne i poprosił o sprawdzenie quorum.  

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący na podstawie sprawdzenia quorum uznał posiedzenie za prawomocne, 

gdyż na 15 Radnych obecnych w chwili otwarcia było 14 Radnych. Przewodniczący Rady 

powitał przybyłych gości: Wicestarostę Powiatu Ostrowieckiego Andrzeja Jabłońskiego, 

dyrektora biura Stowarzyszenia Rozwoju Wsi Świętokrzyskiej Piotra Sadłochę, Wójta 

Krzysztofa  Gajewskiego, Skarbnik Bogumiłę Bugaj, kierownika Referatu Technicznego 

Marka Kołodzińskiego oraz Karola Wójcika pracownika Starostwa Powiatowego oraz 

radnych. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący wyjaśnił, że porządek obrad został wysłany do radnych 7 dni wcześniej  

i zapytał czy ktoś chce zabrać głos. 

Głos zabrał pan Wójt Krzysztof Gajewski i poprosił o zdjęcie z porządku obrad punktu  

8. „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie warunków i trybu składania za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 

Gminy Waśniów”. Uchwała została podjęta na ostatniej sesji, materiał został przesłany do 

Nadzoru i czekają na decyzję Urzędu Wojewódzkiego, dlatego proponuje o zdjęcie tego 

punktu. 



Przewodniczący dodał, że Rada zajmowała się tą sprawą na komisjach tematycznych. 

Zapytał kto z radnych jest za zmianą porządku obrad przez wykreślenie z porządku obrad 

punktu 8.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Jop 

 

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie quorum. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta o działaniach między sesjami.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

IV/23/2018 rady Gminy w Waśniowie z dnia 28 grudnia 2018 roku w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2019-2023.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w  budżecie gminy na 

2019 rok.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie warunków i trybu składania za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na 

terenie Gminy Waśniów.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu zapobiegania 

bezdomności zwierząt oraz opieki nad bezdomnymi zwierzętami na terenie gminy 

Waśniów w 2019r.  

10.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Waśniów na lata 2019-2021. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do oddziałów 

przedszkolnych oraz do klas I publicznych szkól podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Waśniów, na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego oraz dokumenty 

niezbędne do potwierdzenia tych kryteriów.   

12.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady 

Gminy w Waśniowie oraz planów pracy stałych Komisji Rady Gminy w Waśniowie 

na 2019 rok. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad. 



 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Protokół z poprzedniej sesji został zwyczajowo wyłożone godzinę przed rozpoczęciem 

obrad oraz jest dostępny w Biurze Rady. Radni mogli zapoznać się z jego treścią. 

Przewodniczący zapytał, czy radni mają jakieś pytania bądź zastrzeżenia do jego treści. Radni 

żadnych pytań nie mieli. Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Jop 

 

Ad. 5. Informacja Wójta o działaniach między sesjami. 

Wójt Gminy Krzysztof Gajewski dokonał szczegółowego sprawozdania z prac i spotkań 

wykonanych w czasie pomiędzy sesjami dot.: 

- rekompensata za utracony deputat węglowy; 

- Program Priorytetowy „Czyste Powietrze” realizowany przez WFOŚiGW; 

- szkolenie weterynaryjne; 

- ankiety dotyczące przyłączenia gazociągu; 

- deklaracje o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi ; 

- rejestr zbiorników bezodpływowych oraz oczyszczalni ścieków, kanalizacji; 

- odpowiedź pismo z Urzędu Marszałkowskiego dot. obszarów zainteresowania gminy  

w pozyskiwaniu środków; 

- posiedzenia konwentu Wójtów i Burmistrzów, na którym omówiono: 

 opłaty za słupy energetyczne służące pod oświetlenie uliczne, 

 oświata, 

 sytuacja w rolnictwie; 

- podpisanie wstępnego porozumienia w sprawie badań archeologicznych w Garbaczu  

i Stryczowicach; 

- spotkanie w sprawie kreowania marki turystycznej Województwa Świętokrzyskiego; 

- podpisanie umowy na sprzęt do klasopracowni informatycznych dla szkół; 

- drogi: m.in. zweryfikowanie wykazu dróg i zadań na drogach powiatowych, 

zwiększenie środków na drogi gminne, regulacja geodezyjna stanów pod drogami;  

- „e-zdrowie” dostęp usług medycznych poprzez wdrożenie zintegrowanego systemu 

informatycznego; 

- projekt WSBiP uniwersytet dla dzieci i rodziców;  

- złożenie projektów w bezpieczne miejsca publiczne - poprawa warunków 

bezpieczeństwa – złożono 2 projekty; 

- rozmowy z WKU Sandomierz i 10. Świętokrzyska Brygada WOT dotyczące wstąpienia 

do Wojsk Obrony Terytorialnej; 

- rozmowy z Urzędem Pracy w Ostrowcu Św. dotyczące refinansowania, roboty 

publicznych, prac interwencyjnych - pomoc dla bezrobotnych; 

- zwrot akcyzy zawartej w cenie litra paliwa; 



- spotkanie w ZUO „Janik”; 

- komunikacja zbiorowa; 

- Internet szerokopasmowy; 

- zgłoszenie do Urzędu Wojewódzkiego ankiety dot. wykazu zgłoszonych najbardziej 

niebezpiecznych miejsc na terenie gminy;  

- zebrania sprawozdawcze w OSP; 

- stanowisko w sprawie fotomontażu senatora Rusieckiego. 

 

Przewodniczący poprosił pana Wicestarostę o zabranie głosu. Wyjaśnił obecnym, że 

Starosta byłej kadencji nigdy nie był na obradach w gminie a pan Starosta jest najszybciej 

przybyłym. 

 

Pan Wicestarosta Andrzej Jabłoński podziękował za zaproszenie na sesję i poinformował 

Radę o działaniach Starostwa Powiatowego. Poruszono tematy: 

- stan finansów Starostwa,  

- funkcjonowanie szpitala, w tym: stan finansowy szpitala oraz program naprawczy 

- reorganizacja pracy w Starostwie Powiatowym   

- oświaty powiatowej 

- inwestycje na drogach powiatowych oraz porozumienia w tym zakresie  

Pan Wicestarosta podziękował za działania gminy na drogach powiatowych w 2018r 

łączna kwota zadań 2,5 mln zł. Udział powiatu 329 tys. zł, udział gminy 660 tys, Skarb 

Państwa 1,5 mln zł. Liczą na podobne rozstrzygnięcia, które mogłyby być zwielokrotnione. 

Zadania wybierają pod potrzeby gminy. 

Przewodniczący Chamera podziękował za przedstawienie sytuacji. Zauważył, że w tak 

krótkim czasie można planować i ułożyć plan pracy na lata następne. Zapytał czy ktoś chce 

zabrać głos. 

Wójt Krzysztof Gajewski podkreślił duże doświadczenie samorządowe Wicestarosty. 

Zaznaczył, że znane są potrzeby w gminach. Zadłużenie powiatu jest bardzo duże; szpital 

oraz oświata dają wynik bardzo negatywny i nie zwolni to ich chyba od spłaty kredytu 4,6 

mln zł. Zauważył zaniepokojenie w Radzie sytuacją szpitala. Pozytywnie ocenia zaproszenie 

na rozmowy. Wiedzą jak wygląda sytuacja, w jakich obszarach będą ograniczenia. Wójt 

podkreślił, że w gminie realizują inwestycje, które udało się w zeszłym roku zrobić. 

Wykorzystują wszystkie możliwe środki zewnętrzne. Gmina posiada najdłuższą sieć dróg 

powiatowych, prawie 80 km i budżet gminy typowo wiejskiej. Rozumieją i nie wyobrażają 

sobie, żeby na terenie nie było jednostki lecznictwa zamkniętego. To trudne, ale trzeba wyjść 

z tej patowej sytuacji. Proponuje wspólne działanie, ale chcieliby najpierw wiedzieć jakie aby 

świadomie podjąć właściwe decyzje, ponieważ dróg jest dużo i dużo wymaga napraw. Będą 

na bieżąco współpracować. 

Wójt poprosił aby rozwiązać problem komunikacji. Na poszczególnych gminach nie da 

się zbudować komunikacji a miejscem docelowym jest miasto Ostrowiec. Temat będzie 

potrzebował bardzo poważnego podejścia. Ponieważ nierentowność kursów wyłącza linie 

przewozowe. Widzą pracę Starosty i Wicestarosty i życzą żeby problemów było jak najmniej. 

 

Radny Janusz Bugajski zabrał głos dotyczący drogi Piotrów do krzyżówki Chocimów- 

Bukowie-Śnieżkowice.   Przez całą kadencję próbował uregulować stan drogi. Oczekiwał 

pomocy radnych powiatowych, ponieważ droga łączy dwie gminy, ale nie jest w interesie 

gminy Kunów, aby tą drogę remontować. W tym momencie droga nie nadaje się za bardzo do 

jazdy. Była propozycja ze strony jego i radnego powiatowego, żeby powiat przejął drogę  

w całości a później, jako gmina mogliby dofinansować remont ale tym momencie trzeba 

budować od nowa. Na początku kadencji próbował skierować sprawę w stronę radnego 



powiatowego. Prosi, żeby starosta pochylił się nad tym tematem. Oczekuje na pomoc, 

jakiekolwiek decyzje. 

Przewodniczący uzupełnił wypowiedź radnego i poinformował, że droga jest 

niezaewidencjonowana, nie ma numeru i nie ma właściciela i dlatego nie można drogi 

przyporządkować komukolwiek. 

Kierownik Marek Kołodziński zauważył, że największą dotychczasową bolączka 

współpracy ze Starostwem były drogi. Zapytał czy Starosta przewiduje większe środki na 

bieżące utrzymanie dróg: koszenie poboczy, odkrzaczanie, zdzieranie poboczy.  

W poprzednich latach był systematyczny problem z koszeniem poboczy. Była to wymuszona 

akcja, a niektóre odcinki dróg powiatowych, nie były wykoszone ani razu. Prosił również, aby 

odbyło się w Starostwie spotkanie osób zajmujących się tymi sprawami merytorycznie, aby 

ustalić zasady bieżącej współpracy. 

Wicestarosta Andrzej Jabłoński zauważył, że jeżeli droga jest nieskategoryzowana to 

trzeba ją odbierać, jako drogę wewnętrzną. Oznajmił, że na to co podkreślił radny Bugajski, 

trzeba sprawdzić, jaki jest układ własności działek. Nie odrzuca koncepcji skategoryzowania 

drogi jako drogi powiatowej. Obiecał, że popatrzy na układ dotyczący powiązania znaczenia, 

ponieważ droga ma duże znaczenie komunikacyjne. Uważa, że przy dobrej woli da się temat 

merytorycznie wyprowadzić ale prosi o czas. 

Na pytanie dotyczące bieżącego utrzymania dróg wyjaśnił, że są na finiszu porozumienia 

z Ostrowcem dotyczące przejęcia dróg powiatowych na utrzymanie miasta. Rozwiązanie to 

zostało zaproponowane wszystkim gminom. Jeżeli w Ostrowcu będzie miało charakter 

pomyślny będzie wyjściem wzorcowym. Starostwa wyjaśnił, że Powiat przez 20 lat nie 

dorobił się Powiatowego Zarządu Dróg i próba na dzień dzisiejszy odkręcania to sprawa 

bardzo kosztowna i trudna. Proponują aby za porozumieniem finansowym na szczeblu Rad 

Gmin, za przekazaniem określonych, wyliczalnych środków przez powiat, przekazać drogi 

powiatowe na utrzymanie gmin. Debatowały zespoły ze Starostwa i Urzędu Miasta, 

ujawnione zostały wszystkie koszty związane z utrzymaniem dróg i potrzeby. Niektóre gminy 

wyrażały wprost zainteresowanie, również w rozmowie z wójtem taki pomysł nie został 

absolutnie odrzucony. Uważa, że mogą w najbliższych tygodniach nad tym usiąść  

i posługując się wzorcem, który zostanie wpracowany,  dyskutować. Wiąże się to  

z technicznym przygotowaniem ze strony gmin. Zauważył, że dobrym przykładem było 

zimowe utrzymanie, na które gminy miały wpływ w czasie, decyzje niezastrzeżone przez 

Starostwo tylko gmina mogła decydować o tym, a koszty były kwalifikowane jako koszty 

powiatu. Przyczyniło się to do poprawy bezpieczeństwa.  

Uważa, że przy okazji rozmów na temat porozumienia będą rozmawiać na temat 

zwiększenia nakładów na bieżące utrzymanie. Chce złożyć deklarację, żeby do tego powiat 

lepiej mógł się przygotować i postarają się, żeby sprawy dotyczące bieżącego utrzymania 

były szybciej i lepiej organizowane. Po zimowych przełomach poszło zlecenie na ostro, jeżeli 

chodzi o usuwanie dziur w ramach remontów bieżących a w 15.03 będzie rozstrzygał się 

przetarg na kwotę pow. 250 tys. zł na realizację remontów bieżących.  Będą chcieli działać 

sprawniej i upatruje sukces we wspólnym porozumieniu wynikającym gdyby taka deklaracja 

podała. Podkreśla, że za odpowiednimi środkami finansowymi w formie dotacji ze strony 

powiatu. 

Wójt dodał, że odcinek drogi Piotrów – Bukowie łączy dwie drogi powiatowe nie jest to 

duży odcinek. Na odcinku gminy użytkowanie ma gmina Waśniów a wpis jest powiat 

ostrowiecki. Dalej własność gminy Kunów i wpisana gmina Kunów. Jest to istotne 

połączenie. Oznajmił, że spróbują rozeznać temat i zaproponowane przez pana Starostę 

propozycje. Jest istotna droga, najkrótsza do Małego Jodła, Piotrowa, skrót na Nosów i tzw. 

„Kunówka”. 



Przewodniczący wyjaśnił, iż Starosta zadeklarował się, że się pochyli nad tą sprawę ale 

nie oczekują rozstrzygnięć tu i teraz, bo to jest technicznie niemożliwe, liczą na współpracę. 

Zauważył, że Starosta jest doświadczonym samorządowcem i również składa deklarację, że  

z porozumieniem nie powinno być problemów. Uważa, że najważniejsza jest rozmowa  

i wszystko będzie dobrze, czego panu Staroście i sobie życzył. 

Pan Wicestarosta Andrzej Jabłoński oraz pan Karol Wójcik opuścili obrady Sesji Rady 

Gminy. 

 

Pan Piotr Sadłocha, dyrektor biura Stowarzyszenia Rozwoju Wsi Świętokrzyskiej 

podziękował, za możliwość przedstawienia sprawozdania z działalności SRWŚ. Pogratulował 

wyboru Wójtowi i Radnym. 

Poinformował obecnych, że Stowarzyszenie Rozwoju Wsi Świętokrzyskiej to lokalna grupa 

działania, do której należy 7 gmin: Baćkowice, Brody, Nowa Słupia, Łagów, Pawłów, 

Waśniów i Iwaniska. Gmina Waśniów należy od 10 lat. 

Lokalne Grupy Działania w UE są podmiotem w partnerstwie trójsektorowym, gdzie obok 

gmin należą organizacje społeczne i przedsiębiorcy. LGD dysponuje pewnym budżetem  

z Europejskiego Funduszu na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich i środki z tego obszaru 

przekazują gminom, organizacjom społecznym, przedsiębiorcom w formie dotacji na ich 

inwestycje. Robią to na zasadach ogłaszanych konkursów i wybierają inwestycje, które są 

zgodne z ich lokalną strategią rozwoju. Struktura stowarzyszenia: 

- Zarząd – przedstawiciele każdej gminy,  

- Rada Programowa, która wybiera wnioski dofinansowywane przez Stowarzyszenie -  

z każdej gminy 2 przedstawicieli  

W tym okresie programowania sfinalizowali dwie inwestycje związane ze świetlicami 

wiejskimi na terenie Gminy Waśniów:  

- w Garbaczu (budowa od podstaw) 

- w Witosławicach (modernizacja i przebudowa budynku).  

W poprzednich latach dofinansowano modernizację GOKiS w Waśniowie.  

Często współfinansują różne wydarzenia kulturalne organizowane przez GOKiS, m.in.: 

wycieczki dla dzieci i seniorów oraz 3-4 przedsiębiorców z terenu gminy otrzymali wsparcie 

na założenie lub rozwój istniejącej firmy. 

Plany SRWŚ na najbliższy rok: 

- aktualnie odbywa się ocenę wniosków, które spłynęły do w pierwszych dwóch tygodniach 

stycznia. Są to pieniądze dla osób, które uruchamiają działalność gospodarczą. W przeciągu 4 

tygodni zakończą ocenę. Na razie nie wie ilu przedsiębiorców z terenu gminy otrzyma tą 

dotację. 

- po wakacjach zostanie uruchomiany konkurs dla osób prowadzących firmy, aby wspierać 

ich rozwój. Prosi o rozpowszechnianie informacji wśród mieszkańców, bo to ile pieniędzy 

trafia do gminy zależy od zaangażowania Urzędu i Rady w rozpowszechnianiu tych 

informacji.  

Dotacja w wysokości maksymalnie 100 tys. zł. Poziom dofinansowania 75% (z funduszy 

europejskich przedsiębiorcy zazwyczaj dostają 50% dofinansowania) kosztów 

kwalifikowanych (wśród kosztów kwalifikowanych nie ma podatku VAT – 75% od kwoty 

netto). Przedsiębiorca będzie mógł przeznaczyć te pieniądze na zakup nowego sprzętu, 

urządzeń, wyposażenia, niezbędnych do prowadzenia działalności gospodarczych jak również 

zakup licencji niezbędnych np. komputerowych czy związanych z produkcją. Można 

przeznaczyć na prace remontowo – budowalne.  

Pan Sadłocha podkreślił, że firma musi wykazać, że w ciągu ostatnich 3 lat działała przez rok. 

W przypadku firmy sezonowej przedsiębiorca musi wykazać, że w ciągu ostatnich 36 m-cy 



firma działała 12 miesięcy, odprowadzała składki ZUS, podatki. Musi wykazać, że 

funkcjonuje, od co najmniej roku. 

Zobowiązania: przedsiębiorca po zrefundowaniu ostatniej części refundacji, będzie 

zobowiązany utrzymać miejsce pracy przez 3 lata. W przypadku dofinansowania powyżej 25 

tys. zł przedsiębiorca musi obowiązkowo stworzyć jeden etat średniorocznie i go utrzymać 

przez 3 lata (może być 2 pracowników po ½, sezonowa 2 po etacie w półrocznym okresie) 

Dofinansowanie do 25 tys. – przedsiębiorca nie jest zobowiązany stworzyć miejsce pracy. 

Z dotacji można zakupić samochody dostawcze lub ciężarowe ale nie można sfinansować 

więcej niż 35% wartości samochodu. Dodał, że jest to refundacja, więc przedsiębiorca musi 

wyłożyć własne środki (lub z kredytu) i min 4 miesiące czeka się na refundację. 

Poprosił o zadawanie pytań. Jeżeli jest potrzeba, można skontaktować się z panem  

M. Kołodzińskim. Mając również doradcę, który jeśli jest potrzeba może dojechać, przed 

każdym konkursem przyjeżdża na spotkania organizowane w urzędzie. 

Przewodniczący podziękował za przedstawienie sprawozdania z działalności 

Stowarzyszenia Rozwoju Wsi Świętokrzyskiej.  

 

Ad. 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale  

Nr IV/23/2018 rady Gminy w Waśniowie z dnia 28 grudnia 2018 roku w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2019-2023. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś pytania. Pytań nie było. Przewodniczący 

wyjaśnił, że projekt był szczegółowo omawiany na komisjach i poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr IV/23/2018 

rady Gminy w Waśniowie z dnia 28 grudnia 2018 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Waśniów na lata 2019-2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Jop 

Projekt przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 

2019 rok. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś pytania. Pytań nie było. Przewodniczący 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2019  

rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Jop 

Projekt przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie warunków i trybu składania za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 

Gminy Waśniów. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu zapobiegania 

bezdomności zwierząt oraz opieki nad bezdomnymi zwierzętami na terenie gminy Waśniów 

w 2019r. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś pytania. Pytań nie było. Przewodniczący 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu zapobiegania 

bezdomności zwierząt oraz opieki nad bezdomnymi zwierzętami na terenie gminy Waśniów 

w 2019r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Jop 

Projekt przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Waśniów na lata 2019-2021. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś pytania. Pytań nie było. Przewodniczący 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Waśniów na lata 2019-2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Jop 



Projekt przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do oddziałów 

przedszkolnych oraz do klas I publicznych szkól podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Waśniów, na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego oraz dokumenty niezbędne do 

potwierdzenia tych kryteriów. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś pytania. Pytań nie było. Przewodniczący 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do oddziałów 

przedszkolnych oraz do klas I publicznych szkól podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Waśniów, na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego oraz dokumenty niezbędne do 

potwierdzenia tych kryteriów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Jop 

Projekt przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady 

Gminy w Waśniowie oraz planów pracy stałych Komisji Rady Gminy w Waśniowie na 2019 

rok. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś pytania. Pytań nie było. Przewodniczący 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady Gminy 

w Waśniowie oraz planów pracy stałych Komisji Rady Gminy w Waśniowie na 2019 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Marek 

Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz 

Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Jop 

Projekt przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 13. Sprawy różne. 

Głos zabrał pan Wójt, poinformował, iż: 

- odbyła się kontrola II etapu przydomowych oczyszczalni ścieków, realizowanych w ramach 

środków PROW – bardzo dobrze oceniony; 

- zaprosił na uroczystości z okazji Dnia Kobiet 07.03.19; 



- poinformował, iż odbyły się uroczystości z okazji10. rocznicy powstania KGW 

Śnieżkowice; 

- chcą przygotować stanowiska w sprawie sytuacji w oświacie i rolnictwie; 

- komunikacja zbiorowa – bardzo trudny temat; rozmawiał ze Starostą i zaproponował, aby 

zabezpieczyć system przewozowy aby zabezpieczać trasy bardzo istotne do przewozu dzieci. 

Przewodniczący dodał, iż również był na rocznicy powstania KGW Śnieżkowice. Uważa, 

że jest to bardzo fajna inicjatywa, że panie się integrują. Przekazali paniom prezent– 10l 

termos. Panie korzystają z pomieszczeń sceny. Ostatnio panie wystąpiły o dosprzętowienie  

i mają tam bardzo fajne warunki. 

Radny J. Bugajski zaprosił na mecz III Ligi Siatkówki mężczyzn GOKiS Waśniów – 

Siatkarz Staszów. 

Przewodniczący poinformował obecnych, iż na zebranie Zarządu ZMiGRŚ, Krzysztof 

Gajewski został wybrany jako Wiceprezes Zarządu.  

Radny Krzysztof Surowiec poinformował obecnych iż w przerwie rozmawiał z delegacją 

z miejscowości Zajączkowice, która prosiła o dokończenie odcinka drogi. 

 

Ad. 14. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i udział w sesji a następnie 

zamknął szóste posiedzenie Rady Gminy w Waśniowie. Obrady zakończono o 12
27 

.  

 

 

Przygotowała: Przewodniczył:  

Anna Dudek Mirosław Chamera 

 

  

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


